
     

 

Artikel 32 vragen 

Onderwerp: Slachthuis 

Nacht 

In de gemeenteraadsvergadering van 11 juli jl. gaf de burgemeester op vragen van Actiepartij aan bezig 
te zijn met een inventarisatie voor nachtlocaties, waaronder Slachthuis. Burgemeester sprak de 
verwachting uit een en ander voor 1 oktober te hebben afgerond.  

1. Wat is de uitkomst / stand van zaken met betrekking tot deze inventarisatie en wat is daarin voor 
Slachthuis in deze inventarisatie  naar het oordeel van het college mogelijk? 

Planologisch kader 

2. Is het college bereid alle noodzakelijke planologisch-juridische stappen te ondernemen, waaronder 
verruiming van de horeca-2 bestemming, teneinde de in het businessplan omschreven 
bedrijfsactiviteiten van Slachthuis mogelijk te maken? 

Verhuur aan derden 

3. Is het college bereid tegemoet te komen aan de wens van Slachthuis om ook 
wederverhuuractiviteiten aan derden mogelijk te maken (en daar binnen de huurovereenkomst ook 
ruimte voor te bieden)? 
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